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Referat fra Generalforsamlingen 

tirsdag den 27. februar 2024 kl. 19.00  

Brande Golfklub, Nordlundvej 87, Brande 

 

Dagsorden for den ordinære generalforsamling var følgende: 

 

1. Valg af dirigent 

2. Beretning om klubbens virksomhed det forløbne år 

3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse 

4. Forelæggelse af budget og fastsættelse af medlemskontingenter 

5. Forslag fra bestyrelsen 

- ingen forslag modtaget 

6. Forslag fra medlemmerne  

- ingen forslag modtaget 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer - på valg er:  

 Vakant bestyrelsespost - for to år 

 Kim Eriksen - modtager genvalg for et år 

 Jette Skott Kristensen - modtager genvalg for to år 

 Anders Quist Hermann - modtager genvalg for to år 

8. Valg af 2 suppleanter - for 1 år 

9. Valg af revisor og revisorsuppleant 

10. Eventuelt 

 

Formand Jette Skott Kristensen bød velkommen til den ordinære generalforsamling. 

Generalforsamlingen startede med orientering om udnævnelse af Jens Iversen som 

æresmedlem efterfulgt af et minuts stilhed. 

 

Ad1. 

Bestyrelsen havde indstillet forslag om valg af Jens Møller som dirigent. Jens Møller blev 

valgt som dirigent. 

Der var 51 fremmødte til generalforsamlingen. 

Jens Møller konstaterede, at generalforsamlingen var korrekt og lovligt indkaldt. 

 

Ad2. 

Formand Jette Skott Kristensen fremlagde bestyrelsens beretning om klubbens virksomhed 

i det forløbne år. Beretningen kan ses i sin helhed på hjemmesiden www.brandegolfklub.dk 

under KLUBBEN/Klubinfo. 

 

Ad3. 

Kasserer Kirsten E. Pedersen fremlagde det reviderede regnskab til godkendelse. 

Regnskabet blev uddelt og gennemgået. 

Regnskabet viser et overskud på 115.000 kr. før afskrivninger og finansielle poster. Efter 

afskrivninger og finansielle poster udgør det årlige resultat et underskud på kr. 114.000. 

Underskuddet fremkommer bl.a. ved alm. pris- og lønstigninger samt faldende tilskud og 

fald i greenfeegæster. 

Der blev ikke stillet spørgsmål til regnskabet. 

Dirigenten konstaterede det reviderede regnskab for godkendt og underskrevet af revisor. 

Alle de tilstedeværende kunne godkende, og regnskabet er hermed vedtaget. 
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Ad4. 

Kasserer Kirsten E. Pedersen fremlagde og gennemgik budget for 2024. 

Budgettet tager udgangspunkt i regnskab for 2023. 

Bestyrelsen foreslog en ændring på: 

• Seniorkontingent (fra 26 år) med en stigning på kr. 200 til kr. 6.100 

• Ung-seniorer fra 18 år til og med 25 år en stigning på kr. 200 til kr. 2.600 

• Micro og Juniorer fra til og med 17 år en stigning på kr. 200 til kr. 600 

• Passivt medlemskab en stigning med kr. 50 til kr. 500 

 

Fra salen blev der stillet spørgsmål omkring stigningen for hhv. Passivt og Micro/Junior 

medlemskab. Der var bekymring for stigningen og spørgeren fremførte, at det måske var 

bedre med en stigning i medlemskabet for Long distance.  

• Kasserer Kirsten E. Pedersen argumenterede, at der ikke var særlig mange Long 

distance medlemmer, så det ville ikke give en nævneværdig merindtægt, og at der i 

øvrigt ikke er mange foreninger, hvor børn kan deltage i aktiviteter for 600 kr. om 

året. Kirsten nævnte også, at det passive medlemskab giver fri adgang til Par3-

banen og træningsanlæg - så man får også noget for dette medlemskab, hvis man 

vil benytte det.     

 

Der blev også fra salen udtrykt bekymring omkring kontingentstigningen for Senior 

medlemskab 

• Kasserer Kirsten E. Pedersen gennemgik kontingentniveauet for en del af de 

omkringliggende golfklubber, og her var argumentationen, at vi stadig ligger godt 

konkurrencemæssigt på kontingentprisen. 

 

Generalforsamlingen godkendte bestyrelsens forslag til stigning. 

 

Ad5. 

Forslag fra bestyrelsen: 

Ingen forslag fra bestyrelsen 

 

Ad6. 

Forslag fra medlemmerne: 

Ingen forslag fra medlemmerne 

 

Ad7. 

Valg af bestyrelse: 

Vakant bestyrelsespost - for to år 

Kim Eriksen - modtager genvalg for et år 

Jette Skott Kristensen - modtager genvalg for to år 

Anders Quist Hermann - modtager genvalg for to år 

Bestyrelsen foreslog Kim Eriksen, Anders Quist Hermann, Jette Skott Kristensen og Rhandy 

Nagy som alle blev genvalgt / nyvalgt af de fremmødte uden afstemning. 

 

Ad8. 

Valg af suppleanter: 

Ole Rahbek blev foreslået som 1. suppleant 

Lars Bo Jensen blev foreslået som 2. suppleant 

Begge blev valgt af de fremmødte uden afstemning. 
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Ad9. 

Valg af revisor og revisorsuppleant: 

Partner Revision blev genvalgt som revisor 

Peder Holt ApS blev genvalgt som revisorsuppleant. 

 

Ad10. 

Carsten Holt 

Carsten spørger til matchopsætning - specielt, at det kun er de sidste 3 hullers scorer der 

er skjult efter matchen og inden resultatorientering. Dette betyder ifølge Carsten, at mange 

efter matchen hurtigt kan gennemskue, hvem der bliver vinder og får de øvrige 

placeringer. Det føles ærgerligt, at ”alle” sidder og kigger på deres mobil, når der efter 

hver match bør være socialt samvær. 

• Anders Quist fortæller, at de muligheder der er, begrænser sig til: 

a. Sidste 3 skjulte huller 

b. Ingen skjulte huller 

c. Alle skjulte huller 

Bestyrelsen tager det op på næste bestyrelsesmøde. 

 

Leif Simonsen (nyansat chefgreenkeeper pr. 1. februar 2024) 

Leif præsenterede sig for generalforsamlingen og fremlagde sine planer for banen. 

Han fortæller:  

• at fokus i år specielt vil være på banen og meget specielt på greens. Der vil faktisk 

være meget fokus på greens de næste 3 år, og der vil blive udlagt en del sand på 

disse for at gøre dem sunde. 

• alle bunkers skal være synlige. 

• fokus på frivillige - Leif vil meget gerne have mange frivillige - ikke nødvendigvis til 

banen, men generelt til opgaver i klubben - jo flere frivillige jo bedre økonomi vil 

der være i klubben generelt, og jo flere midler kan der kanaliseres til investeringer i 

nye maskiner og dermed minimering af mandskabstimer - altså vigtigt med 

frivillige. 

• Leif fortæller også, at efterhånden som de gamle klippere skal udskiftes, vil der 

alvorligt blive kigget på robotklippere. 

 

Leif Simonsens diasshow 

ifm. præsentationen af 

sine planer for 

Brande Golfklub ► 
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Anders Quist Hermann 

I sin egenskab af baneudvalgsformand byder Anders velkommen til Leif og bakker fuldt op 

om de tiltag i indlægget, som Leif lige havde gennemgået. Anders runder lige kort 

etablering af vandingsanlægget og udgravning af sø på hul 9. 

 

Joan Daugaard 

Jonna vil gerne have en forklaring på, hvordan hul 9 kommer til at se ud. 

• Anders fortæller, hvor søen kommer til at ligge og dimensionerne på den - hul 9 

bliver kortere, da teestederne flyttes tættere på søerne. Den gamle sø må ikke 

ændres, selv om det faktisk var den oprindelige tanke. 

• Udgravning starter i morgen onsdag den 28.2.2024. 

 

Villy Søndergaard 

Villy spørger, hvorfor vi vil have den nye sø? 

• Anders fortæller, at vi gerne vil bruge den nye sø til at hente vand fra til vanding af 

hele baneanlægget. 

 

Ib Møller Pedersen  

Ib glæder sig til at få nye forbedrede greens og spørger ind til, om der er nok vand i den 

nye sø til at kunne vande banen? 

• Anders fortæller, at der også etableres en boring ved hul 9, således der kan fyldes 

op i søen, og at der samtidig også laves dræn fra de omkringliggende områder. 

 

Carsten Holt 

Carsten slår et slag for Erhvervsklubben og fortæller, at der er plads til flere medlemmer, 

og at Erhvervsklubben i år vil yde et ikke ubetydeligt beløb til hhv. en stor fladskærm for 

udskiftning af projektor i ”Glassalen” samt træningsbolde til Driving Range.       

 

Vibeke Pedersen 

Vibeke slår et slag for oprydningsdag den 24.3.2024. 

 

 

Brande, den 27. februar 2024 

 

 

Formand    Dirigent 

 

 

 

 

 

 

 

IL/ej 


